
SMU 14.11.24 

Til stede: Elevrådsledere, Tugba, Rannveig og Tobias 

Fravær: Morten og Johanne 

Roller som fastsettes: 

Leder: Tobias 

Foreldrerepresentant: Rannveig 

Sekretær: Johanne, Tugba er vikar idag 

Hva vi har snakket om på SMU-avdelingsmøte: 

- Flere av elevene ønsker det gamle klatrestativet tilbake 

- Mellomtrinnet ønsker en kantine de kan bruke  

- Aktiviteter etter skoletid: Når er gymsalen er ledig? 

- Gymsal i friminuttene, vinteren kommer og det blir kaldere. Kan elevene være i gymsalen? 

- Hvis vi har maling til overs: Kan det brukes på loftet? 

Oppfølging av vinterprogrammet: 

- Oppussing av skolekantinen 

- Øke bruk av skolearenaen 

Skolekantinen, oppdatering: 

- Kjøkkenet er ryddet, skrubbet og vasket 

- Valg av farger til veggene er bestemt, vi har gått for lysere farger, forhåpentligvis ferdig med maling til 

mandag 

- På sikt: Lyddempere for å redusere støy 

Til skolemiljøteam i uke 47: 

- Bruk av gymsalen+kantine 

- Klatrestativ 

- Overgangen til ungdomskolen, hvordan jobber vi med å gjøre Sagene relevant? 

- Maling til overs: Kan vi male kantinen på loftet i B-bygg? 

Neste SMU: torsdag 5.desember kl. 08:30 

 

 


